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De fractie heeft de volgende vragen:

Geacht college,

Met interesse hebben de fracties van PvdA Roosendaal en D66 Roosendaal de antwoorden van het

colleqe vernomen op het op 21 iuni toeqezonden document Beantwoordino raadsvragen D66 PvdA
Ontwikkelinqen Toeslaqenschandaal.

De antwoorden roepen nieuwe vragen op, welke wij u graag toedoen.

Deze vragen zijn daarom als volgt:

1. U geeft in uw antwoord aan, dat u in september 2023 wil gaan beoordelen 'of en welke inzet er
nodig blijft in 2024'. Kunt u nader toelichten:

a. Hoe u voornemens bent dit te gaan/laten doen en;

b. Of u in deze beoordeling ook wilt ondezoeken hoe de gedupeerden (met een afgesloten of
lopende hulpvraag) de inzet hebben ervaren.

2. U geeft in uw antwoord aan, dat er tijdelijk een capaciteitsprobleem is ontstaan binnen het

casusteam, maar deze in juli weer volledig draait. Kunt u nader toelichten of het capaciteitsprobleem
heeft geresulteerd in vertraagde hulp naar gedupeerden met vezwarende gevolgen tot de hulpvraag

van de gedupeerden?

3. Kunt u een update geven in aantallen hoeveel gedupeerden er geholpen zijn, hoeveel trajecten

er nog lopen en of het aantal gedupeerden binnen de gemeente nog gestegen is (dit laatste met in

het achterhoofd de antwoorden van de gestelde raadsvragen van 11 iuni 2022

httos://raad.roosendaal. nl/documenten/Raadsvraaq/113-2022-Beantwoording-raadsvraqen-PvdA-
Stand-van-zaken-Roosendaalse-oedupeerden-toeslaoenaffaire.pdf en de toen boven water gekomen

stijging van het aantal gedupeerden ten opzichte van eerdere berichtgeving)?

Wij danken u alvast voor de antwoorden.

Namens,

Björn Rommens - PvdA Roosendaal

Bejar Taher - D66 Roosendaal
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. lJ geeft in uw antwoord aan, dat u in september 2023 wil gaan beoordelen 'of en welke inzet er
nodig blijft in 2024'. Kunt u nader toelichten:

a. Hoe u voornemens bent dit te gaan/laten doen en;

Na het reces heeft de VNG meer informatie over nieuwe uit te voeren regelingen en hebben wij zicht

op het aantal gezinnen met lopende hulpvragen in Roosendaal en de beoogde doorlooptijd hiervan.

Op basis hiervan kunnen wij inschatten welke personele inzet er wenselijk en noodzakelijk is voor in

2024.

b. Of u in deze beoordeling ook witt onderzoeken hoe de gedupeerden (met een afgesloten of
lopende hulpvraag) de inzet hebben ervaren.

Wijzijn niet voornemens om te onderzoeken hoe inwoners de inzet hebben ervaren boven op de

lopende relaties die er zijn opgebouwd tussen de casusregisseur en de inwoners.

2. tJ geeft in uw antwoord aan, dat er tijdelijk een capaciteitsprobleem is ontstaan binnen het

casusteam, maar deze in jutiweer volledig draait. Kunt u nader toelichten of het capaciteitsprobleem

heeft geresutteerd in vertraagde hulp naar gedupeerden met verzwarende gevolgen tot de hulpvraag

van de gedupeerden?

De uitvoering van de praktische ondersteuning aan gezinnen die worden ondersteund (denk aan het

aanschaffen van een fiets of laptop) ging iets minder vlot dan hij hebben gewild. Alle vragen van

psychische of welzijnsaard hebben voorrang gekregen. Het capaciteitsprobleem heeft niet geleid tot

verzwarende gevolgen.

3. Kunt u een update geven in aantatlen hoeveelgedupeerden er geholpen ziin, hoeveeltraiecten er
nog topen en of het aantal gedupeerden binnen de gemeente nog gestegen is (dit laatste met in het

achterhoofd de antwoorden van de gestelde raadsvragen van 11 iuni2022 113-2022-Beantwwordins-

raadsvraaen-PvdA-Stand-van-zaken-Roosendaalse-qedupeerden-toeslaeenaffaire.pdf en de toen

boven water gekomen stijging van het aantal gedupeerden ten opzichte van eerdere berichtgeving)?

Momenteel zijn 2Sl gedupeerden aangemeld als gedupeerd door de belastingdienst. Het aantal

gedupeerden stijgt nog nauwelijks. Er wordt op dit moment ongeveer één nieuwe gedupeerde per

maand aangemeld. Wij verwachten dat de stagnering nog verder door zal zetlen gedurende 2023.

Van de 281 gedupeerden hebben wij met 122 gedupeerden contact. We helpen hen in de vorm van

een dossier op één of meer van de vijf leefgebieden. Gezien de beperkte capaciteit in ons team

hebben we ons de afgelopen maanden gefocust op het helpen van de inwoners die zichzelf hebben

gemeld of bekend zijn bij ons. lnmiddels heeft het projectteam sinds deze week versterking en

kunnen we na een geïntensiveerde focus op de bekende dossiers ook in het laatste kwartaal van dit
jaar focussen op het benaderen van de overige gedupeerden.

Van de 122 gedupeerden zijn 27 trajecten inmiddels afgerond. De trajecten die overblijven hebben

een hogere complexiteit en hebben voor een langere periode ondersteuning nodig. We streven ernaar

om deze gezinnen duurzaam over te dragen naar reguliere hulporganisaties of te ondersteunen bij

persoonlijke aspecten zoals versterking van weerbaarheid, scholing etc.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De De


